
PROTOKÓŁ  NR 0063/1/110/09 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Miejskiej 
w dniu 17.11.2009 r. 

 

Obecni: 

Według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia: 

1.  Propozycje i wnioski ze spotkań z mieszkańcami. 

2.  Omówienie projektu budżetu na 2010 rok. 

3.  Wnioski i zapytania. 

4.  Informacje Burmistrza. 

5.  Sprawy bieżące. 

6.  Przyjęcie Protokołu Nr 0063/1/1‐9/09 z posiedzenia komisji w dniu 20.10.2009 r. 

 

Przewodniczący  komisji  –  Andrzej  Bibrzycki  przywitał  zaproszonych  gości, 

Burmistrza, Zastępcę Burmistrza oraz członków komisji. 

Stwierdził,  że  posiedzenie  komisji  zostało  zwołane  prawidłowo  oraz  obecnych  jest 

ponda 50% członków komisji wobec tego może ona podejmować wiążące wnioski. 

Następnie  przedstawił  wyżej  podany  porządek  posiedzenia,  który  został  przyjęty 

jednogłośnie, przy 10 głosach za. 

 

Ad. 1. 

Burmistrz  wprowadzając  w  temat  dotyczący  problemów  zgłoszonych  przez 

mieszkańców Bierunia podczas tegorocznych spotkań poinformował, że radni otrzymali 

pisemnie  opracowany  materiał  w  tym  zakresie  (załącznik  do  protokołu).  Stwierdził,                      

że  mieszkańcy  nie  zgłaszali  problemów  związanych  z  zadaniami  własnymi  gminy.                 

Były poruszane sprawy osób indywidualnych oraz  dużo pytań dotyczyło dróg gminnych                

i powiatowych, zagospodarowania dróg osiedlowych. 

Z kolei Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że sprawy zgłoszone przez mieszkańców 

dotyczyły  trzech  głównych  zagadnień:  bezpieczeństwa  komunikacyjnego,  bieżących 

remontów dróg i chodników, estetyki miasta. 
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W  czasie  dyskusji,  w  której  udział  wzięli:  J.  Juda.  J.  Knopek,  A.  Baron,  J.  Wieczorek,                      

P. Major, S. Kulski, J. Wieczorek, A. Bibrzycki poruszono sprawy dotyczące m. in.: 

‐  zabudowy  sygnalizacji  świetlnej  wzbudzanej  na  skrzyżowaniu  ul.  Granitowej                           

z ul. Warszawską, przy sklepie „Biedronka”, 

‐  przedstawienia  w  I  kwartale  2010  roku  sprawozdania  z  wykonania  postulatów 

mieszkańców, 

‐  niezgodnego  zapisu  w  materiale,  który  radni  otrzymali  z  tym  co  zostało 

wypowiedziane  na  spotkaniu  w  Jajostach  –  zgłaszano  przeprowadzenie  remontu                   

ul. Gołysowej zgodnie z przygotowanym projektem, a nie wyrównanie nawierzchni, 

‐  aktualnego  stanu  wykonania  postulatów  mieszkańców,  w  tym  uzupełnienia                           

o odpowiedzi na wystosowane pisma, 

‐  budowy  drogi  ekspresowej  S1,  w  tym  jej  przebiegu  na  terenie  gminy  Bieruń  oraz 

podjętego stanowiska w tym zakresie przez Radę. 

 
Komisja  Gospodarki Miejskiej  w  podsumowaniu  powyższego  tematu  jednogłośnie, 

przy 13 glosach za, przyjęła następujący wniosek:  

 
Wniosek 1 

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  zapoznała  się  z  problemami  zgłoszonymi  przez 

mieszkańców Bierunia podczas spotkań w dniach 5.10. – 19.10.2009 r. oraz sposobem 

wykonania i wnioskuje do Burmistrza o przedstawienie do końca I kwartału 2010 roku 

informacji o stanie ich realizacji. 

 

Ad. 2. 

Przewodniczący  komisji  poinformował,  że  radni  otrzymali  w  wymaganym  terminie 

projekt  budżetu miasta  Bierunia  na  2010  rok,  który  będzie  przedmiotem  posiedzenia 

komisji w dniu 08.12.2009 r. 

 
Radny  J.  Wieczorek  wniósł  o  uzupełnienie  projektu  budżetu  o  podział  wydatków 

bieżących na rzeczowe i osobowe. 
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Burmistrz  poinformował,  że  projekt  budżetu  został  opracowany  zgodnie                           

z  obowiązującą  nową  ustawą  o  finansach  publicznych,  która  nie  obliguje  do  takiego 

podziału środków. 

 
Komisja Gospodarki Miejskiej  jednogłośnie, przy 13 głosach za, przyjęła następujący 

wniosek:  

 
Wniosek 2 

Komisja Gospodarki Miejskiej przyjęła do rozpatrzenia projekt budżetu miasta Bierunia 

na 2010 rok. 

 

Ad. 5. 

1.  Komisja Gospodarki Miejskiej zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

a/ w  sprawie  zbycia  w  drodze  bezprzetargowej  nieruchomości,  położonych                           

w Bieruniu przy ul. Kopcowej. 

 
  Komisja  Gospodarki  Miejskiej  przyjęła  jednogłośnie,  przy  13  głosach  za, 

następujący wniosek: 

 
Wniosek 3 

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  pozytywnie  opiniuje  projekt  uchwały  w  sprawie 

zbycia  w  drodze  bezprzetargowej  nieruchomości,  stanowiących  własność  gminy 

Bieruń, położonych w Bieruniu przy ul. Kopcowej. 

 

b/ w sprawie dzierżawy gruntów gminnych 

 
Komisja  Gospodarki  Miejskiej  przyjęła  jednogłośnie,  przy  13  głosach  za, 

następujący wniosek: 

 
Wniosek 4 

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  pozytywnie  opiniuje  projekt  uchwały  w  sprawie 

dzierżawy gruntów gminnych. 
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c/ w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  i  dzierżawę  lokali  użytkowych,  będących 

własnością gminy Bieruń, położonych w Bieruniu, na kolejny okres 3 lat. 

 
  Komisja  Gospodarki  Miejskiej  po  dyskusji,  w  której  udział  wzięli:  A.  Baron,                    

P. Major, jednogłośnie, przy 13 głosach za, przyjęła następujący wniosek: 

 
Wniosek 5 

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  pozytywnie  opiniuje  projekt  uchwały  w  sprawie 

wyrażenia  zgody  na  najem  i  dzierżawę  lokali  użytkowych,  będących  własnością 

gminy Bieruń, położonych w Bieruniu, na kolejny okres 3 lat. 

 

d/ w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokali  użytkowych,  będących  własnością 

gminy  Bieruń,  zarządzanych  przez  Bieruński  Ośrodek  Sportu  i  Rekreacji,                           

na kolejny okres 3 lat. 

 
  Komisja  Gospodarki  Miejskiej,  jednogłośnie,  przy  13  głosach  za,  przyjęła 

następujący wniosek: 

 
Wniosek 6 

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  pozytywnie  opiniuje  projekt  uchwały  w  sprawie 

wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych, będących własnością gminy Bieruń, 

zarządzanych przez Bieruński Ośrodek Sportu i Rekreacji, na kolejny okres 3 lat. 

 

2.  Komisja  Gospodarki  Miejskiej  otrzymała  proponowane  wysokości  stawek 

podatków  i  opłat  lokalnych  oraz  od  środków  transportowych  i  planowanych 

dochodów z  tego  tytułu w 2010  roku, uwzględniające 2, 3  i 4% wzrost w stosunku              

do stawek obowiązujących w 2009 roku (materiał stanowi załącznik do protokołu).   

 
  Burmistrz  poinformował,  że  do  projektu  budżetu  został  przyjęty  2%  wzrost 

podatków i opłat lokalnych. 

 

     



 

Po  dyskusji,  w  której  udział  wzięli:  J.  Juda,  ,  H.  Skupień,  J.  Wieczorek,  Komisja 

Gospodarki Miejskiej przystąpiła kolejno do głosowania za przyjęciem: 

‐  proponowanego 2% wzrostu podatków i opłat lokalnych  

W wyniku głosowania oddano: 

11 głosów za 

‐  proponowanego 3% wzrostu podatków i opłat lokalnych  

W wyniku głosowania oddano: 

2 głosy za 

‐  proponowanego 2% wzrostu podatku od środków transportowych 

  W wyniku głosowania oddano: 

12 głosów za 

 

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  wobec  powyższych  wyników  głosowań 

zaakceptowała  2%  wzrost  podatków  i  opłat  lokalnych  oraz  od  środków 

transportowych na 2010 rok. 

 

3.  Radny P. Major: 

‐  poinformował, że na ul. Krótkiej nie świeci lampa oświetlenia ulicznego, 

‐  zapytał,  czy  w  związku  z  planowaną  modernizacją  ul.  Krakowskiej  został 

opracowany plan organizacji ruchu? 

 
Naczelnik Wydziału  GK  poinformował,  że  został  opracowany  projekt  organizacji 

ruchu na czas zamknięcia ul. Krakowskiej. 

 

4.  Naczelnik  Wydziału  GK  poinformował  o  miejscach  i  rodzaju  oświetlenia 

świątecznego, które zostanie zamontowane  na terenie gminy Bieruń.  

 

5.  Naczelnik Wydziału  GPN  wniosła  o  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie 

zmian Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Bierunia. 
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  Naczelnik  Wydziału  GPN  poinformowała,  że  zakończony  został  tok  formalny 

opracowania projektu zmian studium. Zmiany dotyczą  terenu położonego w rejonie 

ul. Warszawskiej  i  ul.  Bogusławskiego  oraz  terenu  przyległego  do  Specjalnej  Strefy 

Ekonomicznej.  Z  uwagi  na  wejście  w  życie  (w  toku  prac  planistycznych)  ustawy                           

o  udostępnianiu  informacji  i  jego  ochronie,  udziale  społeczeństwa  w  ochronie 

środowiska  oraz  o  ocenach  oddziaływania  na  środowisko,  konieczne  było 

powtórzenie  części  trybu  formalnego poprzez przeprowadzenie  strategicznej  oceny 

oddziaływania  na  środowisko wraz  z  opiniowaniem  przez  Regionalnego  Dyrektora 

Ochrony  Środowiska  oraz  Wojewódzkiego  Inspektora  Sanitarnego  i  powtórnym 

wyłożeniem  do  publicznego  wglądu.  W  trakcie  dwukrotnie  przeprowadzonych 

konsultacji społecznych nie złożono żadnych uwag. 

 
  W czasie dyskusji, w której udział wzięli: J. Wieczorek, P. Major, H. Skupień zwrócono 

uwagę  miedzy  innymi  na  konieczność  zabezpieczenia  połączenia  drogi  serwisowej                      

z ul. Bogusławskiego.   

 
Komisja  Gospodarki  Miejskiej  jednogłośnie,  przy  12  głosach  za,  przyjęła 

następujący wniosek:   

 
Wniosek 7 

Komisja Gospodarki Miejskiej pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmian 

Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  miasta 

Bierunia. 

 

Ad. 6.      

Protokół Nr 0063/1/1‐9/09 z posiedzenia komisji w dniu 20.10.2009 r. został przyjęty        

z uwagami większością głosów, przy 11 głosach za, 1 wstrzymującym. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 
Protokołowała: 
Janina Berger 



 

 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 


